
                    Skolebestyrelsesmøde 

                          
                            Onsdag d. 12/8–2020, kl. 19.00 i sfo 
 
Mødeleder:  Søren 
Referat: Anne                     
Afbud:               

Pkt. 87: Orientering fra:                           

1.Skoleleder 
 

2.Skolebestyrelsesformand: 

 

3.Andre: 

 

 

Ad.87 

1. Orientering fra AH: 

Vi har ansat Simon Randløv som årsvikar. Han skal have 

matematik i 3.og 5.klasse, samt idræt. 

Karina er ansat som pædagog i sfo. Hun skal være 

kontaktpædagog for 0.kl. 

Vi arbejder stadig med COVID-19 retningslinjer. Forældre skal 

stadig helst blive uden for skolens bygninger, men må nu være 

på matriklen.  

AH konstitueret skoleleder på Fårvang skole, samtidig med 

skoleleder i Sorring. AH deler ugedagen mellem de to skoler. 

 

2. Bestyrelsesformand 

Henvendelse fra folkets klimamarch. Men vi melder ikke ind til 

det.  

 

3.  

Intet 

Pkt. 88 Dialogmøde d. 19/8 2020 

Bilag kommer 

Ad. 88 

Hvad skal vi havde med til mødet? Vi har plads til flere børn her 

på Sorring skole og de er velkomne her, hvis de ønsker det. 

Der tager 2 med: Søren og Morten, samt Anne. 

D. 19/8 kl. 18 i Medborgerhuset 

 

Pkt.89: Udtalelse vedr. budget 2021 

 

Ad.89 

Skriv: Det ser ud som om man får lidt penge mere ud til 

skolerne. 

Søren skriver noget, og sender til Anne. 

 

 

Pkt. 90: Udtalelse vedr. 

kvalitetsrapporten 2018-2019 

 

 

Ad. 90: 

AH skriver ind og hører om det kan ændres så der står det 

samme/samme ordlyd, som under Balleskolen, da det var tanken 

bag. 

 

 

 



                    Skolebestyrelsesmøde 

                          
Pkt. 91: Forslag til mødeplan 

17/9 

13/10 

19/11 

16/12 

20/1 

25/2 

23/3 

26/4 

19/5 

 

Ad.91 

 

17/9          Flemming 

8/10          Mathilde 

19/11        Morten 

16/12        Lonni 

19/1          Thomas 

22/2          Charlotte  

23/2          Rita 

19/4          ?? 

19/5         Jannie 

 

Pkt. 92: Åbent punkt og eventuelt 

-ting du undrer dig over 

-punkter, som du ønsker taget op på et 

senere møde. 

 

Ad.92: 

 

Corona: Snakket om hvordan skolen håndterer det.  Skolen 

er/bliver mere parat, hvis der lukkes ned igen. Måske godt at 

have en plan, hvis en klasse pludselig skal lukke ned.  

Hvad med glemt tøj? Sfo tænker på en god plan. 

Lidt bøvlet med komme og gå. Men sfo har styr på det, og man 

kan ringe. 

Ros til lærerne – de gør det godt. 

Bussen til Fårvang er fuld = mange børn. Er det noget vi kan 

hjælpe med?  

Rullende skolestart – hvad betyder det? Drøftelse. 

 

Hvad skal vi tage op inden Corona?  

Overbygningsskole 

Princip for klub og sfo – her er lidt ændringer. Tages på næste 

møde. 

Bevægelse 

Dagsordner til lærermøder – en løs drejebog – hvad er det 

forældrene gerne vil have med på møderne. Hvad skal ind på de 

forskellige årgange? Tages også op på næste møde 

Brugen af Aula. Hvorfor lægges der ting op i weekenden – kunne 

det ikke komme op fredag i stedet, så forældrene (og lærerne) 

ikke er ”tvangsindlagt” til at bruge sin søndag på det. 

 

 

 

Næste møde er: 17 sep. 2020.        

 

 


